

Franckesche Stiftungen zu Halle

Juris Circa Christianos Muhammedici Particulæ

Callenberg, Johann Heinrich

Halae, MDCCXLI.

VD18 13442570

VII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:hbz:ha33-1-200758](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:hbz:ha33-1-200758)

"maritus meus Moslemorum sacra; & id confirmatum fuerit - licet illi, qui hæc audit, ipsam ducere in matrimonium. Is non jubetur ferre tributum Schisga, cum hoc sit pretium concessæ securitatis, quæ illi negatur. Abulleithus: - "non imponitur illis tributum - scilicet desertori Moslemicæ religionis. Ejus bona statim hæredibus distribuuntur. Ictus noster: "abjectio sacrorum Islamiticorum necessario poscit partitionem hereditatis. Nisi redeat desertor ad relictam sectam, morte mulctatur. Abulleithus: "defectio a religione Islamitica necessariam facit eadem. Quod fecit testamentum, repudiatur. Idem: "quatuor hominum genera non habent testamenti facultatem - qui Islamiticam religionem deposuit.

VII.

Hactenus de superstitionis Muhammedicæ desertoribus egi; nunc dicam de iis, qui illam patria religione abjecta, eligunt. Qui die solemni, quo Ramadani mensis inedia in luxuriam definit,

Non imponitur. p. 344.

Abjectio sacrorum Islamiticorum, p. 346.

Defectio a religione. ibid.

Quatuor hominum genera. p. 395.